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Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete 
8945 Bak, Rákóczi u. 2/A. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült: Bak község Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. szeptember 26. napján az 
Önkormányzat hivatali helyiségében (Bak, Rákóczi u. 2/A.) 1735 órai kezdéssel 
megtartott nyílt üléséről. 

 
Jelen vannak:         

- Molnár Károly polgármester 
- Balogh Elemér alpolgármester 
- Bohárné Kocsis Szilvia települési képviselő 
- Pál Tihamér István települési képviselő 
- Toplak Tiborné települési képviselő 
- Simon Dezsőné települési képviselő 
- Török Lászlóné települési képviselő. 

                                                                                   
Tanácskozási joggal:   

- Császár László jegyző. 
 

Molnár Károly, polgármester köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 
képviselő-testület határozatképes, mivel a megválasztott 7 fő települési képviselőből 7 fő 
jelen van. Jegyzőkönyvvezetésre Császár László jegyzőt, jegyzőkönyv hitelesítésre Balogh 
Elemér alpolgármestert és Bohárné Kocsis Szilvia települési képviselőt kéri fel, melyet a 
képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadott. A továbbiakban javaslatot tesz, hogy az 
alábbiak szerint történjen az ügyek tárgyalása – amelyet a javaslattal egyetértve a testület 7 
igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbiak szerint fogad el: 
 

1. Beszámoló a két ülés között eltelt időszak fontosabb eseményeiről, a lejárt 
határidejű határozatok végrehajtásáról és a polgármester átruházott 
hatáskörében tett intézkedéseiről. 

 
 2. Víziközmű gördülő fejlesztési terv. 

 Előadó: Molnár Károly polgármester. 
 
3.  Bursa Hungarica felsőoktatási ösztöndíj pályázati rendszerhez való csatlakozás. 
 Előadó: Molnár Károly polgármester. 
 
4.  Hivatal felújítás pályázat. 
 Előadó: Császár László jegyző. 
 
5. Horváth Gyuláné Zalaszentmihályi lakos termőföld felajánlása. 
 Előadó: Császár László jegyző. 
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6. Táncsics utcai „fekvő rendőr” eltávolításával kapcsolatos lakossági beadvány. 
 Előadó: Molnár Károly polgármester. 
 
7. Egyebek 

 
 

A napirend tárgyalása: 
 
 

1. Beszámoló a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a lejárt 
határidejű határozatok végrehajtásáról és a polgármester átruházott 
hatáskörben tett intézkedéseiről. 

 
 
Molnár Károly polgármester: Jelen jegyzőkönyv 1. számú melléklete szerinti tartalommal 
ad tájékoztatást a lejárt határidejű határozatokról, a két ülés közötti munkáról az tartalommal 
számol be: 

 Augusztus 9-én volt az utolsó ülés, amelyen beszámolt. 
 A baki hegyi út meleg aszfaltozása megtörtént, a padka hideg aszfaltozása még terv, 

a sok eső miatt. 
 19-én sor került a Pántlika fesztiválra és 20-án a falunapra, köszönet a segítségért. 
 Sor került a tanévnyitóra az iskolában, bizakodásra ad okot, hogy nem csökkent a 

tanulói létszám. 
 Vigh László országgyűlési képviselő Úr kerékpártúrája során elérkezett Bakra, 

alpolgármester Úrral és az iskolásokkal fogadtuk. 
 Sor került az anyatejes világnap helyi rendezvényére, immár 13. alkalommal. 
 A Rákóczi u. 19-től a 39-ig megtörtént az út aszfaltozása, az olajos zárásra még nem 

került sor, folyamatban van. 
 
Molnár Károly polgármester: Jelen jegyzőkönyv 2. számú melléklete szerinti tartalommal 
kiküldésre került a képviselők részére a falunapi rendezvény pénzügyi elszámolása, illetve 
jelen jegyzőkönyv 3. számú melléklete szerinti tartalommal kiosztásra került a képviselők 
részére a Faluház felújítási projekt időbeli ütemezése. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

104/2017. (IX. 26.) képviselő-testületi határozat: 
Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete a két ülés közötti 
időszak fontosabb eseményeiről szóló beszámolót, a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót és a polgármester 
átruházott hatáskörben tett intézkedéseit tudomásul vette. 
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 2. Víziközmű gördülő fejlesztési terv. 
 Előadó: Molnár Károly polgármester. 

 
 
Molnár Károly polgármester: Jelen jegyzőkönyv 4. számú melléklete szerinti tartalommal 
ismerteti a Zalavíz Zrt. által küldött anyagokat. Javasolja a terv elfogadását. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

105/2017. (IX. 26.) képviselő-testületi határozat: 
Bak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Észak-zalai 
Víz- és Csatornamű Zrt. által készített 15 éves gördülő fejlesztési 
tervben leírtakkal - 2018-2032 időszakra - egyetért, azt az írásos 
előterjesztésben foglaltaknak megfelelően elfogadja.   
A képviselőtestület 21-32054-1-048-01-10 MEKH azonosító kóddal 
rendelkező Zalaegerszeg-SZV víziközmű-rendszer gördülő 
fejlesztési tervében szereplő MEKH által elfogadott 2018 évre 
vonatkozó munkákat megrendeli az Észak-zalai Víz- és Csatornamű 
Zrt.-től. 
A képviselőtestület 11-04738-1-001-00-11 MEKH azonosító kóddal 
rendelkező Bak-IV víziközmű-rendszer gördülő fejlesztési tervében 
szereplő MEKH által elfogadott 2018 évre vonatkozó munkákat 
megrendeli az Észak-zalai Víz- és Csatornamű Zrt.-től. 
A képviselő testület felhatalmazza a polgármestert, a meghatalmazás 
aláírására, mely a víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. 
törvény (továbbiakban Vksztv.) és a 2013. évi 58. Korm. rendelet, 
illetve a 61/2015. évi NFM rendelet alapján elkészített és elfogadott 
2018-2032 évi 15 éves gördülő fejlesztési terv beruházási tervrészére 
vonatkozóan tartalmazza az Észak-zalai Víz- és Csatornamű Zrt. 
képviseleti felhatalmazását a Magyar Energetikai és Közmű-
szabályozási Hivatal gördülő fejlesztési tervvel kapcsolatos eljárás 
során. 
Határidő: folyamatos. 
Felelős: Molnár Károly polgármester. 
 

 

3.  Bursa Hungarica felsőoktatási ösztöndíj pályázati rendszerhez való 
csatlakozás. 

 Előadó: Molnár Károly polgármester. 
 
 

Molnár Károly polgármester: Jelen jegyzőkönyv 5. számú melléklete szerinti tartalommal 
kiküldésre került a pályázati felhívás. Javasolja, hogy a település a következő tanévre is 
csatlakozzon a pályázati rendszerhez. 
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Bohárné Kocsis Szilvia települési képviselő: Több település vonatkozásában hallotta, hogy 
beiskolázási támogatást nyújtanak az önkormányzatok. Sok a szülők kiadása a tanév 
kezdetével kapcsolatban, mi is biztosíthatnánk hasonló ellátást. 
 
Császár László jegyző: A szociális célú feladatfinanszírozási összeg nagyságát is az 
adóerő-képesség határozza meg. Emiatt Bakon – más településekhez képest – jelentősen 
alacsonyabb az ilyen célra fordítható forrás. A múltkori ülésen döntött a testület a szociális 
célú forrás kiegészítésére vonatkozó pályázatról, amelyet még nem bíráltak el. Ha pozitív 
döntés születik, ez talán biztosíthat valamelyes forrást erre a célra. 
 
Molnár Károly polgármester: A babakötvénnyel elébe mentünk ennek, minden, ami a 
családokat támogatja, jó kezdeményezés. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

106/2017. (IX. 26.) képviselő-testületi határozat: 
1. Bak község Önkormányzati Képviselő-testülete a 
jogszabályoknak megfelelően kifejezett és visszavonhatatlan döntést 
hoz arról, hogy csatlakozni kíván a hátrányos szociális helyzetű 
felsőoktatási hallgatók, illetőleg felsőoktatási tanulmányokat kezdő 
fiatalok támogatására létrehozott Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2018. évi pályázati fordulójához. 
2. Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete a felsőoktatási 
hallgatók számára, valamint a felsőoktatási tanulmányokat kezdő 
fiatalok részére kiírandó Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2018. évi fordulójának Általános 
Szerződési Feltételeit elfogadja, és kötelezettséget vállal arra, hogy a 
pályázatok kiírása, elbírálása és folyósítása során maradéktalanul az 
Általános Szerződési Feltételekben foglaltaknak megfelelően jár el. 
3. Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete kötelezettséget 
vállal arra, hogy a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjrendszer 2018. évi fordulója keretében a beérkezett 
pályázatokról hozott döntését a 
https://www.eper.hu/eperbursa/onk/tonkbelep.aspx internet címen 
elérhető EPER-Bursa rendszerben rögzíti. 
4. Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete nyilatkozik arról, 
hogy az EPER-Bursa rendszerben általa meghatározott és a 
pályázóktól bekért, a szociális körülmények igazolására fontosnak 
tartott nyilatkozatok és mellékletek nem álnak ellentétben a pályázati 
kiírás feltételeivel. 
Az adatrögzítéssel megbízott munkatársa neve: Czigányné Szabó 
Réka. 
Határidő: A nyilatkozat Támogatáskezelő felé megküldése: 2017. 
október 2. 
Felelős: Molnár Károly polgármester. 
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4. Hivatal felújítás pályázat. 
 Előadó: Császár László jegyző. 

 
 
Császár László jegyző: A Baki Közös Önkormányzati Hivatal székhelyhivatalának 
elhelyezésére szolgáló épület felújítására benyújtott pályázatunk kedvező elbírálásban 
részesült, 22.498.050,- Ft összeget nyertünk el. A pályázat az épület tetőszerkezetének 
felújítására, nyílászáróinak cseréjére és külső hőszigetelésére biztosít támogatást. A 
projektet 2018. június 30-ig kell megvalósítani. Bekérésre került azonos műszaki tartalomra 
három árajánlat, amely jelen jegyzőkönyv 6. számú melléklete szerinti tartalommal 
kiküldésre került a képviselők részére. Az idei évben – az időjárási viszonyok miatt – csak a 
nyílászáró cserére és a födém hőszigetelésére kerülne sor annak érdekében, hogy már a most 
tudjunk takarékoskodni a fűtési költségekkel.  
 
Balogh Elemér alpolgármester: Mi lesz a tetőfedés anyaga? 
 
Császár László jegyző: Cserepes lemez. 
 
Molnár Károly polgármester: A felújítás során az orvosi rendelő melletti fenyőfákat is ki 
kellene vágni, illetve az udvari platánfáknak az északi ágait is vissza kellene vágni, mert 
károsítják az épületeket. Javasolja, hogy a legkedvezőbb ajánlatot beadó kivitelező ajánlatát 
fogadjuk el. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

107/2017. (IX. 26.) képviselő-testületi határozat: 
Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokért felelős miniszter és az államháztartásért felelős 
miniszter által meghirdetett pályázati felhívás alapján az 
önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására a 
közös önkormányzat székhely hivatalának infrastrukturális 
fejlesztésére, felújítására elnyert pályázati támogatással megvalósuló 
 projekt kivitelezési feladatainak végrehajtásával a Zala-Sadek Kft-t 
(8900 Zalaegerszeg, Dalos utca 14., adószám: 25868548-2-20) bízza 
meg bruttó 29.999.610,- Ft kivitelezési díj ellenében. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a kivitelezési 
szerződés aláírására. 
Határidő: haladéktalanul. 
Felelős: Molnár Károly polgármester. 
 

 
 

5. Horváth Gyuláné Zalaszentmihályi lakos termőföld felajánlása. 
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 Előadó: Császár László jegyző. 
 
 
Császár László jegyző: A felajánlásról szóló levél jelen jegyzőkönyv 7. számú melléklete 
szerinti tartalommal kiküldésre került a képviselők részére. 
 
Balogh Elemér alpolgármester: A területen szőlő és gyümölcsös van? 
 
Molnár Károly polgármester: Van épület, 3-4 sor szőlő és gyümölcsös. Úgy tudja, hogy 
problémás egy kicsit a terület, mert korábban kötöttek adásvételi szerződést a területre, de az 
sehová nem lett beküldve, hivatalosan elintézve, így a felajánló a Földhivatali nyilvántartás 
szerinti tulajdonos. Célszerű az érintett feleket a végleges döntés, szerződés előtt 
megkeresni, javasolja, hogy a testület nyilvánítsa ki szándékát, hogy elfogadja a felajánlást, 
de végleges döntés legyen a tulajdonjog rendezettségének a függvénye. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

108/2017. (IX. 26.) képviselő-testületi határozat: 
Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete kifejezi szándékát, 
hogy elfogadja Horváth Gyuláné Zalaszentmihály, Rákóczi út 3. 
szám alatti lakosnak a Bak 1603. hrsz-ú területre vonatkozó 
felajánlását, amennyiben a tulajdonjog rendezett. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
Határidő: folyamatos. 
Felelős: Molnár Károly polgármester. 
 

 
6. Táncsics utcai „fekvő rendőr” eltávolításával kapcsolatos lakossági 

beadvány. 
 Előadó: Molnár Károly polgármester. 

 
 
Molnár Károly polgármester: Jelen jegyzőkönyv 8. számú melléklete szerinti tartalommal 
kiküldésre került a képviselők részére a Hivatalba érkezett lakossági kezdeményezés.  
 
Pál Tihamér István települési képviselő: Többen megkeresték a faluból ezzel az üggyel 
kapcsolatban, velük együtt feleslegesnek tartja a fekvő rendőrt. 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: A forgalomlassító ezért került kihelyezésre, mert az 
utcában lakó, kisgyermekes szülők kezdeményezték ezt. 
 
Bohárné Kocsis Szilvia települési képviselő: Jelen jegyzőkönyv 9. számú melléklete 
szerinti tartalmú levelet kapott, megkéri a jegyzőt, hogy ismertesse annak tartalmát. 
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Pál Tihamér István települési képviselő: A gyerekeket nem az utcán kell nevelni, mit 
keresnek a gyerekek az utcán? Nem volt soha olyan probléma, hogy a járművek elsodortak 
volna gyalogosokat. 
 
Török Lászlóné települési képviselő: Nincs fék, vagy türelem a közlekedők részéről? 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: Az aláírásgyűjtő íven 32 olyanok név is szerepel, 
akiknek vagy nincs jogosítványuk, vagy nem is járnak arra. Annak idején, amikor a 
telepítési hely ki lett jelölve, ketten voltak ott Olgival, mert csak Ők értek rá, amikor a 
kivitelező jött. 
 
Toplak Tiborné települési képviselő: Sokan megkerülik a fekvőrendőrt. 
 
Pál Tihamér István települési képviselő: Akkor miért nem került legalább feljebb? 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: A lakók közül senki nem szólt az elhelyezés miatt, az 
volt a cél, hogy ne legyen senki ablaka alatt. 
 
Molnár Károly polgármester: A fekvőrendőr telepítését valamennyi képviselő 
megszavazta, egyhangú döntés született, valamennyi képviselő jelenlétével. 
 
Toplak Tiborné települési képviselő: A falubelieket is meg kellett volna kérdezni. 
 
Balogh Elemér alpolgármester: Amikor döntöttünk, a telepítés pontos helyét nem 
beszéltük meg. Lehet, hogy nem egészen oda kellett volna, lehet, hogy kettő is jó lett volna, 
Ő megszokta, lassít. Mind a két oldalnak van igaza. 
 
Bohárné Kocsis Szilvia települési képviselő: Egyetért Elemérrel. 
 
Pál Tihamér István települési képviselő: Szerinte nem kell a fekvőrendőr. 
 
Toplak Tiborné települési képviselő: A déli oldalon leszakadt az árok, azt meg kellene 
csinálni. 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: Ezt a helyet látták jónak, mert a temetőnél ott van a 
nagy lassító. Az ott lakók kárára ne szedjük fel, ha valamit eldöntünk, azt tartsuk meg. Ha 
felszedjük, akkor azok fognak tiltakozni, akiknek gyereke van. Mondták többen, hogy van 
jótékony hatása, higgyünk azoknak, akik ott laknak. 
 
Török Lászlóné települési képviselő: Ő nem szavazza meg az eltávolítást. 
 
Molnár Károly polgármester: Örül, hogy a testület küzd a faluért. Nyilvánvaló, hogy a 
fekvőrendőr az önkormányzat költségén épült, az maradjon ott, azon az útszakaszon, a 
temető és az Orbán szobor közötti szakaszon. Ha az aláírásgyűjtők szeretnék, hogy kerüljön 
más helyre, akkor a testülettel és az ott lakókkal egyeztetve a saját költségükön helyeztessék 
át. Addig maradjon ott, ahol van. Az önkormányzat ne költsön az áthelyezésre. Ez a 
javaslata. 
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Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
5 igen szavazattal, 1 ellenszavazat és 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:   
 

109/2017. (IX. 26.) képviselő-testületi határozat: 
Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete a Táncsics utcában az 
önkormányzat költségén épült forgalomlassító küszöb áthelyezésével 
kapcsolatban úgy dönt, hogy, az maradjon ott, azon az útszakaszon, 
a temető és az Orbán szobor közötti szakaszon. Ha az aláírásgyűjtők 
szeretnék, hogy kerüljön más helyre, akkor a testülettel és az ott 
lakókkal egyeztetve a saját költségükön helyeztessék át. 

 
Bohárné Kocsis Szilvia települési képviselő: Itt egy hajóban evezünk, nem szeretné, ha 
ilyen, nem nagy horderejű kérdésekben megosztottak legyünk. Meggondolandó, hogy 
érdemes-e a szabadidőt, energiát fektetni abba, hogy így üljünk itt. 
 
Balogh Elemér alpolgármester: Jó, hogy van vita, mindenki képviseli a véleményét. 
 
Bohárné Kocsis Szilvia települési képviselő: Az egészséges vita előbbre visz, kérdés, hogy 
meg tudjuk-e értelmesen beszélni a felmerülő problémákat. 
 
 

7. Egyebek 
 

 7.1. LEADER pályázati felhívások. 
 
 
Császár László jegyző: Nyilvánosságra hozatalra kerültek a pályázati felhívások ideiglenes 
szövegei. Az „Élhetőbb települések” című felhívás tág teret ad a helyi fejlesztési 
elképzelések megvalósítására, nagyon sok cél beilleszthető a programba. Bak az előzetes 
számítások alapján 12 m Ft összegre tud pályázni. Várhatóan december elején jelenik meg a 
végleges felhívás, addigra el kellene dönteni, hogy milyen célra kíván a testület pályázni, 
illetve a pályázati dokumentációt is össze kellene állítani. A testület részéről több ülésen is 
elhangzott a temető rendbetételének javaslata a ravatalozóval és az új sírhelyek 
kialakításával kapcsolatban. Erre ez a pályázati összeg fedezetet nyújthat. 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: Már korábban lett volna olyan javaslata, hogy az 
egyik lakás árát a temető felújítására kellene fordítani, ha nyer ez a pályázat, akkor a 
felmerülő hiányt kellene csak kipótolni. 

 
Pál Tihamér István települési képviselő: A temető melletti területet nem lehetne 
megvásárolni parkoló céljára? 
 
Molnár Károly polgármester: Az házhely, kb. 4 m Ft/telek árért lenne eladó. 
 
Balogh Elemér alpolgármester: Nincs rajta semmi közmű, így lényegesen kevesebb lehet 
az ára. 
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110/2017. (IX. 26.) képviselő-testületi határozat: 
Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete a Közép-Zala 
Gyöngyszemei LEADER Egyesület keretében megpályázható összeg 
– 12.189.940,- Ft – erejéig a ravatalozó épületének felújítására és a 
temető környezetének felújítására kíván pályázatot benyújtani. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert és a jegyzőt a szükséges 
intézkedések megtételére. 
Határidő: folyamatos. 
Felelős: Molnár Károly polgármester, 
      Császár László jegyző. 

 
 

 7.2 Egyéb felvetések. 
 
 
Balogh Elemér alpolgármester: A Faluház felújítás időbeli ütemezésére a tájékoztatót 
megkaptuk. Bármikor lehet már eső, ami akadályozza a kivitelezést. Így történt ez a múlt 
héten is a pince mellett föld kiszedésénél. Ezt a munkát tavasszal is el tudta volna képzelni. 
 
Molnár Károly polgármester: Tájékoztatja a testületet, hogy az óvodai kerítés kidőlt a 
múltkori szélviharban, a biztosító felé a kárbejelentés megtörtént, várjuk a kárszakértőt a 
felmérésre. A kapott árajánlat alapján a jelenlegi kerítés leszerelése, az új lábak leállítása, 
felületkezelése, az elemek visszaszerelése 850 e Ft költségű, ha vállalkozóval hajtatjuk 
végre, de ekkor van garancia és felelősség.  
 
Mivel a napirendhez kapcsolódóan további javaslat és észrevétel nem hangzik el, a 
polgármester a képviselő-testület nyílt ülését 1921 órakor bezárta és zárt ülést rendelt el. 
 

k.m.f.    

 
 
 
             Molnár Károly                                       Császár László 
              polgármester                                                jegyző 
 
 
 
A jegyzőkönyvet hitelesítette: 
 
 
 
                    Balogh Elemér        Bohárné Kocsis Szilvia 
           alpolgármester           települési képviselő 
  


